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PROTOKÓŁ NR VI/24 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 30 sierpnia 2024 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył VI, nadzwyczajną, sesję Rady Powiatu 

Grajewskiego o godz. 8:00 dnia 30. sierpnia 2024 r. w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na sali 

obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 

15. radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, stanowi kworum 

pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Tomasz Cebeliński. 

2. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

3. Leszek Czyżewski. 

4. Stanisław Adam Doliwa. 

5. Grzegorz Gardocki. 

6. Sławomir Jan Ginel. 

7. Maria Gwiazdowska. 

8. Józef Jurski. 

9. Marek Kostrzewski. 

10. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

11. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

12. Waldemar Remfeld. 

13. Bolesław Ruszczyk. 

14. Adam Stachelek. 

15. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Joanna Andruk  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Marek Robert Milcarz  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

 

Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024; 

b) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 

2024-2027. 

4. Wolne wnioski, zapytania i sprawy różne. 

5. Zamknięcie sesji.    

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrała pani skarbnik J. Andruk  

i przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Grajewskiego na rok 2024?  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska. 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Artur Kuczyński. 

Uchwała Nr VI/43/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 

2024 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było przyjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-2027. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu pani skarbnik J. Andruk, która 

przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały. 
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Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Grajewskiego na lata 2024-2027?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Marek Kostrzewski, Wojciech Dariusz Maleszewski, Janusz Marian 

Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena 

Szumska. 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Ajdyn, Artur Kuczyński. 

Uchwała Nr VI/44/24 w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Grajewskiego na lata 2024-2027 stanowi Załącznik do niniejszego protokołu. 

 

WOLNE WNIOSKI, ZAPYTANIA I SPRAWY RÓŻNE. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa oznajmił, że w dniu 13.08.2024 r. zostało przesłane do starostwa 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego stwierdzające nieważność uchwały Nr 

V/33/24 Rady Powiatu Grajewskiego z dnia 16 lipca 2024 r. zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia składu osobowego i wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Grajewskiego. Poprosił o odczytanie uzasadnienie ww. rozstrzygnięcia nadzorczego 

wojewody. 

Starosta W. Remfeld poinformował, że nie jest do tego przygotowany. Uzasadnienie 

zostanie przedstawione panu radnemu na kolejnej sesji. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa zapytał, kto opracował opinię prawną do przedmiotowej 

uchwały? 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu starostę W. Remfelda. 

Starosta W. Remfeld poinformował, iż sekretarz T. Olszewski oraz radca prawny  

A. Chmielecki. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 
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Radny S.A. Doliwa poprosił o przedstawienie interpretacji prawno-skutkowej, 

wynikającej z decyzji wojewody w kontekście art. 16 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2024 r. poz. 107). 

Starosta W. Remfeld poinformował, że interpretacja zostanie przedstawiona na 

kolejnej sesji. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa oznajmił, że w połowie lipca minister zdrowia, p. I. Leszczyna 

spotkała się z przedstawicielami samorządów wojewódzkich i powiatowych oraz 

dyrektorami szpitali i placówek medycznych z całego kraju. Celem spotkania było 

przedstawienie głównych założeń zmian systemowych w ochronie zdrowia. Czy pan 

starosta, ewentualnie w towarzystwie któregoś z dyrektorów powiatowych placówek 

medycznych, uczestniczył w tym strategicznym spotkaniu?  

Starosta W. Remfeld udzielił szczegółowych wyjaśnień. Podkreślił, że nie było to 

strategiczne spotkania, nic nowego nie zostało na nim powiedziane. Działania, o których 

wspominała pani minister, są już wdrażane. Spotkanie to dyrektorzy placówek medycznych 

spuentowali jednym zdaniem – Dajcie nam pieniądze i nie przeszkadzajcie.  

Starosta zaznaczył, że w całej Polsce Narodowy Fundusz Zdrowia nie płaci 

placówkom medycznym za nadwykonania. Aktualnie wynik Szpitala Ogólnego im. dr 

Witolda Ginela w Grajewie jest gorszy o 5 mln zł z powodu nie wypłaconych przez NFZ 

środków za nadwykonania. 

Radny S.A. Doliwa zapytał, jakie wnioski wyciągnął pan starosta ze spotkania służby 

zdrowia w powiecie grajewskim? Jakie działania zostały podjęte przez pana starostę, 

zarząd, dyrektorów placówek, żeby jak najlepiej pozycjonować te placówki wobec 

planowanych zmian? 

Starosta W. Remfeld stwierdził, że w tej chwili nie udzieli odpowiedzi na pytania 

pana radnego, przygotuje je na kolejną sesję. Podkreślił, że powiatowe jednostki ochrony 

zdrowia, czyli Szpital Ogólny, Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej i Zakład Opiekuńczo-

Leczniczy w Szczuczynie są aktualnie w dobrej sytuacji i na dzisiaj zagrożeń nie ma. 

Radny S.A. Doliwa zapytał, jaki jest stan zadłużenia Szpitala Ogólnego na sierpień 

br. – chodzi o długi i zobowiązania. 

Starosta W. Remfeld zwrócił uwagę panu radnemu, że mógł zadać to pytanie 

wcześniej w formie zapytania, bądź interpelacji, aby można było przygotować się do 

udzielenia odpowiedzi. Dzisiejsza – nadzwyczajna sesja Rady Powiatu – poświęcona jest 

kwestiom budżetowym, a nie sprawom Szpitala.  

Następnie starosta poinformował, że zadłużenie długoterminowe Szpitala na dzisiaj 

wynosi 17 mln zł. 
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Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, iż w dniu 29.08.2024 r. na sesji Rady Miasta 

Grajewo m.in. dyskutowane były kwestie związane z przebiegiem trasy kolejowej Rail 

Baltica. W jego ocenie na sesji padły istotne zarzuty w stosunku do władz powiatu związane  

z zaniedbaniami, zaniechaniami w tej kwestii. Zwrócił się do starosty z prośbą  

o ustosunkowanie się do przedstawionych na sesji Rady Miasta Grajewo zarzutów dzisiaj 

bądź na kolejnej sesji Rady Powiatu. 

Starosta W. Remfeld poinformował, że śledził przebieg sesji Rady Miasta Grajewo 

i stwierdził, że pan radny publicznie mówi nieprawdę.  

Przez 16 lat w powiecie rządził PSL i nic nie zrobił w tej kwestii, nikt nie miał pomysłu, 

co zrobić z dworcem PKP. Podkreślił również, że dworzec został sprzedany, a nie oddany 

PKP. Decyzja o sprzedaży dworca została podjęta przez Radę Powiatu, a nie przez 

starostę, czy zarząd – zaznaczył.  

Radny S.A. Doliwa poprosił starostę o wskazanie, w którym momencie powiedział 

nieprawdę. Zaznaczył, że chodzi mu jedynie o poznanie stanowiska drugiej strony, czyli 

pana starosty, wobec zarzutów, które padły na wczorajszej sesji Rady Miasta. Podkreślił, że 

nikomu nie zarzucał kłamstw. 

Starosta W. Remfeld stwierdził, że stwierdzenia, które padły na sesji Rady Miasta  

są insynuacjami i nie zamierza się do nich odnosić. Zaznaczył, że to co mówił pan radny  

W. Grochowski jest nieprawdą. 

Radny S.A. Doliwa poprosił, aby nie stawiać mu zarzutów, że mówi nieprawdę. 

Powtarzał jedynie stwierdzenia, które padły na posiedzeniu oficjalnego organu samorządu 

terytorialnego. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld zaprosił na: 

− uroczyste składanie wiązanek w związku z obchodami 1 września br. 85 rocznicy 

wybuchu II wojny światowej; 

− uroczystości upamiętniające 80 rocznicę bitwy 9 Pułku Strzelców Konnych AK  

z Niemcami w rejonie Osowe Grzędy, które odbędą się w dniu 08.09.2024 r.;  

− Dożynki Powiatowe, organizowane wspólnie z miastem oraz z gminą Grajewo, które 

odbędą się w dniu 15.09.2024 r.  

Ponadto starosta poinformował, iż: 

− w dniu 29.08.2024 r. zostało powierzone stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1  

w Grajewie (na okres od 01.09.2024 r. do 31.08.2029 r.) panu Januszowi 

Burzyńskiemu, kandydatowi wyłonionemu na to stanowisko w drodze konkursu 

przeprowadzonego w dniu 08.08.2024 r.; 
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− z dniem 02.09.2024 r. przez okres 6 lat obowiązki dyrektora Zakładu Podstawowej 

Opieki Zdrowotnej w Grajewie pełnić będzie pani Katarzyna Świderska. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnej M. Gwiazdowskiej. 

Radna M. Gwiazdowska zwróciła się z pytaniem do radnego S.A. Doliwy – Jako 

radny powiatu grajewskiego i przedstawiciel wojewody, jakie kroki podjął pan w sprawie 

wypłacenia około 5 mln zł Szpitalowi Ogólnemu w Grajewie za nadwykonania? 

 Radny S.A. Doliwa stwierdził, że w tym momencie pełni obowiązki radnego (takie 

wystąpienie nie leży w kompetencjach radnego) i poprosił, aby skupić się na tych jego 

działaniach. Podkreślił, że jest otwarty na spotkania i wszelkie rozmowy, ale już nie jako 

radny, ale pełnomocnik Wojewody Podlaskiego i w tym trybie gotów jest udzielić wszelkich 

wyjaśnień. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady VI sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

                 

Protokołowała  Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

Joanna B. Ramotowska Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 800-827. 


